
1. schůzka školního parlamentu 14. 9. 2022 
 
 
Přítomni:  

4. třída: Adéla Bláhová 
5. třída: Martin Schmeller, Kristýna Řezáčová  
6. třída: Kateřina Hanáková, Jan Toman  
7. třída: Marie Krejčová, Tereza Baštýřová  
8. třída: Martin Hanzlík 
9. třída: Jitka Gajdošová, Ema Kutilová 
 

1) Zahájení 

 Vzájemné představení členů parlamentu  

 Fungování parlamentu v letošním roce:  
- co a jak a kdo a proč a kdy a…. 

 
2) Návrhy a dotazy žáků 

 Mohl by být zorganizován turnaj v ping-pongu? (8.) 
-      mohl, může jít o akci zorganizovanou školním parlamentem 

 Mohla by být zřízena Schránka důvěry? (6.)  
-      Schránka důvěry již zřízena je, nachází se na začátku spojovací chodby 

 Mohli bychom o volné hodině na školní hřiště? (6.)  
-      o volných hodinách na hřišti většinou probíhá tělesná výchova, pokud by bylo 
volné, lze se domluvit s dozorujícím pedagogem 

 Pojede se někdy na lyžařský výcvik? (6.)  
-      lyžařský výcvik letos v plánu není, na příští rok by se musela udělat řádná 
příprava 

 Proč byly změněny kartičky na čipy? (6.)  
-      dodavatel stravovacího systému přestal kartičky vyrábět, na čipy jsme přejít 
museli 

 
3) Úkoly do příští schůzky: 

 Promyslet a zformulovat návrhy na organizaci nějakého „speciálního“ 
dne či akce, kterou by zajistil školní parlament 
 
 

 
 

Zapsal dne 14. 9. 2022 Libor Mandovec 


